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Zapisnik 

Sa  IX- (devete) redovne sednice  Skupština opštine Dragaš, održane dana : 

17.10.2023 sa sledećim: 

 
Dnevni red 

 

1) Usvajanje Zapisnika sa predhodne Skupštine, 

2) Usvajanje Uredbe o upravljanju otpadom, 

3) Zahtev za korišćenje nepokretne imovine opštine od strane g. Arzima Alidinija, 

4) 9-mjesečni finansijski izvještaj za 2023. godinu, i 

5) Eventualno. 

 

Uran Halimi: Poštovani delegati, kao i svi prisutni, dobrodošli na 9. Redovnu sednicu za 2023. 

godinu SO Dragaš, dobili ste materijal u elektronskom obliku, predviđen je sledeći dnevni red: 

prva tačka da li je usvajanje zapisnika sa prethodnog sastanka; druga tačka je usvajanje Uredbe 

o upravljanju otpadom; treća tačka po redu je Zahtjev za korištenje nepokretne imovine opštine 

od strane g. Arzima Alidinija; četvrta stavka je 9-mjesečni finansijski izvještaj za 2023. godinu; 

peta i poslednja tačka je Eventualno. Pre nego što pređemo na dnevni red, obaveštavam vas da 

je juče u KPF-u preporučeno da se zahtev za korišćenje nepokretnosti opštine, odnosno treća 

tačka skine sa dnevnog reda, jer mi smo to vidjeli kao nepotrebnu tačku, a Opštna je već 

preduzela potrebne radnje u vezi s tim. To je tačka koju zaista nemamo pravo da razmatramo. 

Moramo glasati o preporuci da se ova tačka skine sa dnevnog reda. Što se tiče ove tačke, 

gospodin Samidin Xheladini je zatražio reč. 

Samidin Dželadini : Poštovani prisutni, sve vas pozdravljam i želim vam dobar rad! Brine me 

činjenica da – mi smo delegati i imamo pravilo da moramo odgovoriti na zahtjeve koje moramo 

ispuniti. Došao sam od 08:30 do 09:00, do 10:00 ovde, pet minuta do deset je došao prvi delegat, 

od deset i nadalje su došli ostali delegati. U 10:30 počinjemo sa radom. Ovo je neodgovorno, ne 

dozvolite da se to desi u budućnosti dešava. Nemam pravo da se mešam, ali 10:00 je vreme da 

počnemo sa radom. Moramo preuzeti odgovornost za posao koji radimo. Mediji su prisutni, vide 

nas da u 10:00 treba da počnemo sastanak. Nije prvi put, ovo zakonodavno tijelo mora ozbiljno 

shvatiti posao, mora raditi. Nismo imali sastanak dva meseca i zna se, ja sam jedan od onih koji 

uopšte nisu dobili platu, o tome se ne brine niko. Neko dobija 700 evra, neko 500 ili tako nešto, 
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neko ne dobije ništa. Nije bitna isplata , bitna je odgovornost, znaci i pocetak rada na vreme . 

Drugo, što se dnevnog reda tiče, predsjedavajući ujedno i pravni službenik. Predsjedavajući 

utvrđuje dnevni red, predsednik ga nosi predsjedavajućem, predsjedavajući utvrđuje dnevni red, 

dok se pravni službenik, oni koji nisu u skladu sa zakonom, mora zabraniti, čak i sugeriranjem 

predsedniku i predsjedavajućeg da ne dolaze odredjeni zahevi na skupštini. Neka bude zadnji 

put, ništa što nije u skladu sa Uredbom i zakonima ne treba da dođe u Skupštinu, čak i ako nam 

materijal dođe u poslednjem trenutku. Drugo, skupštinski odbor mora biti mobilisan i odgovorno 

obavljati svoje dužnosti. Ovo je zadnji put, možda danas ili sutra, da se sastanete i završite ovaj 

posao. Komisija Skupštine za isplatu plata Skupštine opštine. Hvala! 

Uran Halimi : Hvala, poštovani delegate! Što se tiče dnevnog reda, u Zakonu o lokalnoj 

samoupravi, u dijelu gdje se direktno govori o dnevnom redu, kaže se da dnevni red sačinjava 

gradonačelnik u saradnji sa predsjedavajućim. Predsjedavajući iznosi tačke, sazvao sam 

sednicu. U ovom slučaju saradnja nije ni dobra, jer već imam tačke dnevnog reda, moram sazvati 

sednicu jer imam zakonsku obavezu. I ja sam juče protestovao u Komitetu u vezi sa dnevnim 

redom, za tačke koje ne bi trebalo da budu na dnevnom redu. Da, nije nešto u mojoj ruci. Tacke 

su stigle, sazvao sam sednicu. Da, ovo nije kršenje zakona. Što se tiče tog dijela plata, vjerujem 

da o tome nismo previše razgovarali pred građanima. Mi smo formirali Komisiju za to, vidio 

sam da postoji manjak – niste jedini, ima manjkavosti – ali za taj posao je Komisija formirana. 

Nakon toga treba malo strpljenja, jer posla, vidjeli smo, ima i u Komisiji. Sve je dogovoreno, 

došao je i predsjedavajući Komisije da me izvještava o vašim izostancima i svima ovde. Sada 

na svakoj sednici  treba da razgovaramo o istoj temi, bez donošenja zaključka. Sačekajmo 

zaključak i sve će biti otkriveno. I kada odlučimo, mi smo dio Komisije, ti i ja. Rešavamo taj 

deo i izlazimo i izveštavamo. Vjerujem da ništa nije u redu, ni tebi ni bilo kome drugom. Ne 

radi se kada ometaš posao, radi se kada pomažeš u radu. Vi znate da je prošla Komisija, da se 

raspravlja o temama zbog kojih nismo pozvani u Komisiju, ta Komisija je raspuštena, odnosno 

nije dugo trajala. Ako sam ja otišao, vi i još šest članova Komisije, mogli ste nastaviti. Međutim, 

u vezi sa ovim predlog om, gospodin Nedžmidin Sejdilar je također zatražio reč. 

Nedžmidin Sejdilar: Vezano za dnevni red, ja mislim da je gospodin Xheladini u pravu kada 

se tiče treće tačke dnevnog reda o dodeli placa dotičnom gospodinu. Taj zahtev je adresiran 

direktno predsedniku opštine. Taj zahtev nije ni trebao da dođe do Skupštine. Predsednik je 

imao pravo da reši taj problem sam. Izvršna vlast želi nama ovde u skupštini da baci vruć 
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krompir, da mi to rešavamo i ja se slažem da se to vrati Predsedniku i izvršnoj vlasti, da sami 

rešavaju taj problem. Taj gospodin traži plac da započne svoj biznis na istom tom mestu gde 

izvršna vlast gradi park. Građani su povodom toga adresirali su predsedniku opštine i 

predsedniku skupštine dve peticije koje mi nismo ovde dobili. Sada se ja pitam, da li je zahtev 

individualaca bitniji od peticije građana koji mi ovde nismo dobili. Podržaću predlog da se vrati 

na razmatranje predsedniku opštine, neka on sam to reši. Slažem se sa gospodinom Xheladini 

da komisija ispita plaćanje dnevnica i mislim da povodom toga nećemo isterati na čistinu samo 

zeca već i mečku. 

Uran Halimi : Hvala, gospodine Sejdilar! Neko drugi? Shpetim Hajredini je tražio reč. 

Shpetim Hajredini: Hvala! Pozdrav potpredsedniče, direktore, sabornici, dragi građani 

Dragaša! Potpuno se slažem sa svojim kolegom, predgovornikom Samidom Dželaidnijem, i 

naravno vjerujem da u narednim sesijama ja lično neću biti odsutan, ali na ovoj sednici sam bio 

odsutan 10 minuta, malo sam zakasnio. Izvinjavam se! Ali vrlo je razumno to shvatiti malo 

ozbiljnije, biti odgovorniji i doći na vreme, početi na vreme  i završiti na vreme . Drugo, o kojoj 

sam temi govorio, ima veze sa nedolaskom materijala u fizičkom obliku. Malo sam diskutovao, 

čini mi se, još prošle godine, ne sećam se da li sam pitao da, ako idemo direktno, materijal treba 

da nam dođe samo u elektronskom obliku, onda da imamo mikrofone na pozicijama gde uvek 

stojimo, pošto nije u redu i ne ispunjavamo uslove da uzmemo svoj laptop i stavimo ga ovde i 

razgovaramo, iznesemo te probleme građana izvršnoj vlasti. Dobro je nastaviti i ubuduće, u 

fizičkom obliku materijala, sve dok Opština, izvršna vlast ne uspije postaviti mikrofone na 

pozicije na kojima se nalazimo. Vjerujem da će to biti moguće i da su ispunjeni uslovi da 

materijal bude samo u elektronskom, a ne u fizičkom obliku. Vjerujem da ćete to imati na umu 

i na sljedećoj sednici  ćemo imati materijal u fizičkom obliku. Veoma sam optimista što u tom 

pogledu imam podršku i drugih skupštinskih kolega. Drugo, vrlo često se dešava da je skoro 

postala tradicija, na svakoj sednici  gde nam materijal dođe, kada jednom dobijemo deo, dan pre 

sednicee dobijemo još jedan dodatni deo, ima u prvom dosta propusta, u drugom puno 

poboljšanja, ok, u redu je, ali bolje da kada nam dođe materijal bude kompletan prvi put. Iako 

sam na sednici imao izjavu da ne podržavam one koji nam dolaze u ovom obliku, koji nam ne 

dolaze sedam dana pre održavanja sednice, kako je to zakonski, naravno na ovoj sednici ne 

prekidam moje obećanje i ja ga ne podržavam . Ali, uvjeren sam da čak i mnoge od kolega koji 

ne otvaraju svoj mejl svaki dan, nisu ni pročitali ovu Uredbu koja im je jučer stigla. Nakon što 
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sam tek dobio informaciju da ni oni ne znaju šta se dogodilo i ne mogu im zameriti zašto ne 

otvaraju svaki dan. Materijal je stigao i danas smo ga završili. Zato, treba biti oprezan, možda 

za vas, izvršnu vlast, to nema veliku težinu, ali za nas ima veliku težinu, jer mi smo tu zbog 

građana i za njihovu dobrobit. Moramo imati materijal na vreme , pročitati ga, analizirati i onda 

doći ovde, znati šta reći, podržati ili mu se suprotstaviti. Hvala! 

Uran Halimi: Hvala vam puno! Želim da govorim o predlogu da se skine treća tačka dnevnog 

reda. Za ove probleme koji se već javljaju, imamo i eventualnu tačku, bolje je poštovati. Mole 

se svi za poštovanje, mole za transparentnost, ne poštuje se ni Poslovnik Skupštine, ni nas kao 

delegate . Kada govorimo o nekom pitanju, dobro je da poštujemo pitanje o kome govorimo, da 

govorimo i tražimo reč u vezi sa tim pitanjem, za tu tačku dnevnog reda. Ako nemate šta da 

dodate u vezi skidanja treće tačke sa dnevnog reda, onda ćemo glasati o predlogu koji je juče 

stigao u KPF. Ko je za ovaj predlog ? Ko je protiv? Uzdržanih? Sa 15 glasova za, 7 protiv i nula 

uzdržanih, usvojen je predlog g. Loshaja da se ova tačka skine sa dnevnog reda. Nastavljamo sa 

usvajanjem dnevnog reda, bez treće tačke. Ako želite da razgovarate o dnevnom redu, bez 

uključivanja treće tačke, možete. Sejdilar je tražio reč. Za dnevni red, Nedžmidine! 

Nedžmidin Sejdilar: Predsjedavajući, što se tiče dnevnog reda, vidim da skupštinska služba 

deli neku dokumentaciju. Čini mi se da je to u vezi dnevnog reda. Ovde ništa nije striktno. Evo 

u vezi dnevnog reda, jedno pitanje za vas, direktno. Šta je ovaj dokument, zašto tako kasni, i 

zašto ga nemam kod sebe na vreme, kako da se raspravljam, kako da se pripremim za sednicu? 

Uran Halimi: Ovaj dokument nije na dnevnom redu. Ovo je zahtev koji je gospodin Loshaj 

juče poslao direktoru finansija i tražio je broj preduzeća, tražio je odgovornost, verujem da je to 

to. Što se tiče dnevnog reda, mislim da nema rasprave. Onda stavljamo ovaj dnevni red na 

glasanje, bez treće tačke. Ko je za ovu dnevni red? Ko je protiv? Uzdržanih? Imamo 16 glasova 

za, 1 protiv i 9 uzdržanih, dnevni red prolazi takav kakav je. Nastavljamo sa prvom tačkom 

dnevnog reda, usvojili smo zapisnik. Ako će neko razgovarati o zapisniku? Gospodin Driton 

Ademi je zatražio reč. 

Driton Ademi: Hvala, predsjedavajući! Zdravo svima! Predsjedavajući, imam primedbu, da je 

nazovemo, za vas. Na zadnjem sastanku koji smo održali dao sam predlog za odlaganje Odluke 

o pumpi. 

Uran Halimi: Usvajanje zapisnika sa prethodnog sastanka je tačka dnevnog reda. 

Driton Ademi: Da, ovde sam da razgovaram. Ja sam dao predlog  na prošlom sastanku, odnosno 
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moj predlog  nije stavljen na glasanje. To je kršenje Poslovnika o radu Skupštine. Svaki delegat 

ima pravo da predlaže i ima obavezu da ga stavite na glasanje. Bilo da prođe ili ne, pravo je 

svakog delegata, ako imate obavezu da glasate o prijedlozima koje delegati predlažu. 

Uran Halimi : Imate li kakvih komentara na zapisnik? 

Driton Ademi : Imam primedbu da to niste dali na glasanje, a ja to ni ne vidim ovde, odnosno 

nema je u zapisniku. Tražio sam nešto, a ti nisi dao, ne znam kako ne razumeš? 

Uran Halimi : Odnosno, predlog  koji imate nije u zapisniku? 

Driton Ademi : Ne, ne, to je u zapisniku, ali to niste dali na glasanje. Niste stavili moj predlog 

na glasanje. 

Uran Halimi : Ne sećam se. 

Driton Ademi : Možete pročitati, ali ako niste svesni da niste pročitali zapisnik Skupštine, onda 

možete pročitati, videt ćete. Ne, nisi stavio na glasanje. 

Uran Halimi : Dobro, jesi li završio? Hvala vam puno! Želi li još neko razgovarati o zapisniku 

sa posljednjeg sastanka? Nastavljamo, stavljamo na glasanje. Ko je za prvu tačku, da se usvoji 

zapisnik sa zadnjeg sastanka? Ko je protiv? Uzdržanih? Imamo 26 glasova za, nula protiv i nula 

uzdržanih, zapisnik je usvojen. Nastavljamo sa drugom tačkom dnevnog reda, a to je usvajanje 

Uredbe o upravljanju otpadom. Ako neko želi da razgovara o drugoj tački dnevnog reda? Reč 

je zatražio direktor Nuhija Tairovci. 

Nuhija Tairovci : Pozdrav svima, dobili ste jednu verziju pravilnika. Ja se izvinjavam zbog 

greške koja je nastala nekom procedurom. Juče ste sa zakašnjenjem dobili konačnu verziju 

pravilnika. Na ovom pravilniku se radilo uz podršku japanske vladine organizacije JICA, koja 

je prisutna u našem regionu. Finalnu verziju pravilnika je razmatrao Bord direktora. Nakon toga, 

mesec dana je pravilnik poslat na javnu raspravu, gde su svi građani imali mogućnost da daju 

svoje primedbe i dopune. Ja ću vas upoznati sa nekoliko predloga koji treba da se uzmu u obzir 

za dalje razmatranje, imajući u vidu da ste vi ti koji trebate usvojiti ovaj pravilnik. U članu 6. 20 

stoji da će opština organizirati najmanje tri puta godišnje prikupljanje čvrstog otpada, a predlog 

je da bude napisano najmanje jednom. Ukoliko se ukaže potreba za više uvek se može to uraditi. 

Član 14. 4 stoji plaćanje naknade za otpad se vrši u finansijskim institucijama na određeni žiro 

račun opštine Dragaš, a predlog je da bude ukoliko opština ne donese nekakvu drugačiju odluku. 

Član 15.5 stoji ova potvrda se vrši kroz prezentaciju na uvid od strane opštinskog službenika u 
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centru za usluge građana, a predlog je da ovaj centar za usluge građana se izmeni i da se doda u 

direktoratu za javne službe i usluge. Član 26. 5 stoji predsednik sarađuje sa ministarstvom i 

raznim donatorima, predlog je da se doda, sa određenim ministarstvom i da se nastavi dalje. U 

članu 30 stoji nakon usvajanja od strane skupštine opštine Dragaš, ovaj pravilnik stupa na snagu 

od januara 2024 godine a trebalo je biti od januara 2025 godine. Postoji još jedan predlog da se 

doda nakon potvrđivanja zakonitosti od strane nadzornog organa ministarstva lokalne 

samouprave i šest meseci nakon što ministarstvo finansije usvoji zakon o dodatnom povećanje 

osoblja kao i da pokrije troškove implementacija za prvu godinu. I na kraju postoji još jedan 

predlog, da se doda član 31 u kojem bi stajalo, aneks A ovog pravilnika stupa na snagu odmah 

nakon utvrđivanja zakonitosti od strane nadzornih organa ministarstva. Takođe, želim da 

izvršim jednu korekciju u aneksu A, biznisi površine od 1 do 20, treba da stoji od 1 do 30. 

Biznesi poslovnog prostora od 21 do 50 to je u redu, i na kraju biznis i poslovnom površinom 

iznad 51. I na samom kraju tabele stoji minimalne tarife za čišćenje treba tu dodati čišćenje i 

pranje. To je sve u vezi predloga. Ja ću beležiti sve vaše prigovore i ako je bude potrebno za 

dodatno obaveštenje ja sam tu, hvala. 

Uran Halimi : Hvala, direktore! Hoće li neko reč? Driton Ademi je tražio reč. 

Driton Ademi : Hvala, predsedavajući! Unaprijed pitanje za direktora, ako je moguće. Imamo 

li mogućnost intervencije na cenama, odnosno na tarifnoj tabeli. U raspravi ako jeste, onda bi to 

trebalo da budu stope poreza na otpad koje će se određivati na osnovu prostora objekata. Sada, 

firme sa prostorom od 1-20 kvadrata, hteo sam da ga povećam sa 1-50 kvadrata, čak i ako je 

iznos 5,50 evra. To je kao predlog , odnosno ja dajem predlog . Ovde je predviđeno 1-20 

kvadrata, odnosno do 30. Onda, moj predlog je 1-50 kvadrata, cena bi ipak trebalo da bude 5,50 

evra. Preduzeća sa prostorima od 51-100, od 10 evra do 8 evra. Ako želimo da podržimo naše 

bizbuse, trebali biste sniziti cenu, a ne podići cenu. Za preduzeća sa površinom većom od 101 

kvadratni metar, od 15 eura do 12 eura. Minimalne naknade za javne institucije sa razvijenim 

biznisom, za sklapanje pojedinačnih ugovora sa pružaocima usluga. Cijena kontejnera, u 

kubnim metrima odnosno 1 kubni metar od 13 eura pražnjenja na 10 eura. Cena kontejnera od 

7 kubnih metara, od 50 eura na 40 eura. Minimalne naknade za škole, na 1 kubni metar što je 

0,15 eura, tražim da se smanje za škole, na 0,12 eura. Naknade za druge institucije, mesne 

kancelarije, policijske stanice, ambulante i sl. od 0,15 evra na 0,12 evra. A minimalne naknade 

za ciscenje grada - rekli ste, ako nisam pogresio vodu, ne znam sta je direktor naveo - ciscenje 
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po kvadratu 1 kvadrat 0,15 evra. Ovo je luksuz, čišćenje je luksuz, manje više. To možemo više 

povećati, dovodeći naš predlog  na 0,20 eura. Imam predloge tarifa za komunalne usluge. Hvala! 

Uran Halimi : Hvala, gospodine Ademi! Reč je zatražio g. Shpetim Hajredini. 

Shpetim Hajredini : Pozdrav svima još jednom! Naravno, takva Uredba, da je do nas došla 

kako treba, u pravom trenutku, zaslužuje neotuđivu podršku, jer reguliše mnoge stvari koje su 

u ovom trenutku van okvira, što se tiče čistoće u cjelini na teritoriji. Kosova, a posebno u gradu 

Dragašu. Neću raspravljati o člancima, ići ću direktno na honorare, ali ne - pošto je moj kolega 

dao brojke i dao predlog  - neću praviti izmene. Ali, zamoliću vas da svakako, poštovani 

predsedniče, uzmete u obzir da se to stavi na glasanje, ne zaboravite da je to predlog. U 

primjedbama smo upućeni na verske objekti koji su oslobođeni naknade za odvoz otpada. 

Slažem se. A pod dva, primaoci socijalne pomoći oslobođeni su naknada za odvoz otpada. I ja 

podržavam ovaj predlog . Međutim, ja dajem svoj predlog , koji smatram da je vrlo razuman, 

jer i ovim porodicama je potrebno da mi kao opština budemo blizu njih. To su porodice palih 

boraca, ratnih vojnih invalida i veterana UÇk-a. Sa našim opštinskim mogućnostima, u tom 

smislu, bilo je vrlo razumno da i ove tri kategorije budu korisnici, kao što su porodice koje su 

na socijalnoj pomoći. Stoga tražim da se moj predlog se stavi na glasanje. Protiv mogu glasati i 

oni koji misle da nisam u pravu. Ostali koji smatraju da je to razumno neka glasaju za to, jer su 

i ove porodice doprinijele da mi danas doživimo ovu slobodu. Takođe, vratiću se malo nazad, 

na tačku dnevnog reda za koju sam, zapravo, verujem da sam čuo, ali – znam da nemam pravo, 

ali morate mi to dozvoliti u ovom trenutku. Čuo sam da ste rekli da je zahtev onog gospodina, 

koji, Artan je dao predlog . Jesam li u krivu ili ne? Koliko znam, nisam imao info je Artani to 

rekao, činilo mi se da je gradonačelnik to rekao na početku. Nadam se da griješim, ostavimo to, 

da je Artan, onda bi bilo drugačije glasanje, gradonačelnikovo je bilo nešto drugo. Ipak, dobro 

je, vratimo se na zapisnik i vidimo šta je bilo. Ako griješim, izvinjavam se. Ako ne grešim, onda 

to morate uzeti u obzir, budite oprezni kada dajete izjave. Hvala! 

Uran Halimi : Hvala, gospodine Hajredini! Sviđa mi se predlog . Što se tiče dela van teme, pa, 

kao što sam rekao. Hoće li još neko reč? Zapravo, pomenuo sam njegovo ime, ali sam i tog 

mišljenja o njegovom predlog u. Znam gospodina Loshaja i one članove koji su juče bili u KPF-

u. Takođe sam protestovao i želeo bih da se ova tačka napusti. U stvari, podržao sam ovaj 

predlog . Međutim, to je yapisnik, on postoji, čak i uz napor da se to riješi. 

Miralem Rahte : Pozdrav svima, postavljam pitanje direktoru, da li pored ovog pravilnika imate 
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neki poseban plan za uključivanje onih sela koja nisu uključena u sistemu prikupljanje otpada. 

Hvala. 

Uran Halimi : Hvala! Reč ima gospodin Munir Jonuzi. 

Munir Jonuzi : Pozdrav svima, nije loše da imamo jedan ovakav pravilnik na dnevnom redu. 

Ovaj pravilnik je koristan za našu opštinu. Što se tiče tehničke strane ovaj pravilnik je izuzetno 

siromašan pravilnik, bio je težak za čitanje, radovi su bili dugački. Imamo neke greške u sadržaju 

pravilnika, na primer definicija otpada se dva puta ponavlja. Kao i definicija upravljanja 

otpadom. Što se tiče samog sadržaja pravilnika, imam nekoliko nedoumica, predloga, dopuna. 

U članu 6 kada se govori o odgovornostima opštine, koje pokazuje ozbiljnost ove vlasti da reši 

problem sa smećem, tačka 6 kaže stvaranje stabilnog finansijskog sistema, neke opštine na 

Kosovu su uspeli da stvore stabilan finansijski sistem kada je u pitanju menadžeranja otpadom. 

To su jake i bogate opštine. Opštine koje imaju velika sopstvena sredstva, kao što je opština 

Prizren. Kod njih je procenat naplate oko 70%. Koja se smatra da dobro upravlja sa otpadom. 

Na taj način, sa svojim velikim prihodima može nadoknaditi gubitak od 30%. Siromašna opština 

kao što je naša, ovaj gubitak od 30% bio bi katastrofalan i mi bi bili dužni operatoru koji odlaže 

naš otpad. Nemamo velike sopstvene prihode da to pokrijemo, sutra bi smo mogli završiti na 

sudu, javni izvršitelj blokirao račun i mi bismo bili nefunkcionalni. Članu 6.7 se kaže 

identifikovati sve ilegalne deponije i sprečiti njihovo širenje. Mislim da bi prvo trebali 

identifikovati sve ilegalne deponije i firma koja se sada bavi ovom problematikom da prvo to 

uradi. Pa da nakon toga krenemo sa usvajanjem pravilnika. U okviru paragrafa 16, treba da se 

obezbede uslovi za javne i privatne operatore. Mislim da bi trebali da se osvrnemo na građane, 

jer su oni ti koji će sve ovo finansirati. Mislim da bi se opština trebala pozabaviti  uslovima 

prikupljanja otpada samih korisnika. Mnogi od njih čuvaju otpad po pet ili šest dana u svojim 

najlonskim kesama. Životinje razgrabe taj otpad, šire ga na sve strane i onda mi nemamo 

ekološku zdravu i čistu sredinu. Samim tim predlažem da u okviru budžeta koji će biti planiran 

narednih godina izdvojimo budžet gde bismo mogli da kupimo kante, prvo za rezistentne 

korisnike a onda i sve ostale. Član 6. 20 koji govori u čvrstom otpadu, predviđeno je dva puta 

godišnje, predlažem da ostane dva puta ne kako je direktor predložio. Sa tim da definišemo kada 

će to biti, primer prva nedelja Maja ili zadnja nedelja jula, kada je koncentracija stanovništa 

najveća i građani bi samim tim imali najviše koristi. Metod prikupljanja otpada od vrata na vrata 

je odličan. Obzirom na strukturu našeg stanovništva, da li je to izvodljivo za kompaniju zbog 
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konfiguracije terena, pogotovo deo Gore. Sva sela u Gori su brdskog tipa, ima velikih uspona i 

veoma je teško kretati se automobilima a ne kamionima a pogotovo u zimskom periodu. Zbog 

toga neka sela po dva tri meseca se ne čiste. Šta će biti sa onim mesecima u kojima operater ne 

prikuplja smeće, jer je neizvodljivo. Članu 12 kaže da se za registraciju koriste identifikacioni 

dokumenti i u našoj verziji na bosanskom jeziku se kaže obaveštenje, pasoš. Jasno mi je zašto 

pasoš ali ne mogu da razumem šta je obaveštenje. Mene zanima koliko će biti nadoknada za 

građevinski otpad. Član 16. 2 gde se kaže da će se stopa nadoknade revidirati svake dve godine 

od strane nadležnog direktorata. Uzimajući u obzir učinak naplate. Ovo se meni ne sviđa, jer 

ako je naplata 80% ne zadovoljava naše potrebe onda ćemo povećati cenu kako bi pokrili taj 

gubitak od 20% oni koji ne plaćaju. Član 17 predviđa da operater mora biti licenciran, dodao bi 

da ovde operater nema pravo prenosa nadležnosti nelicenciranim operaterima ili trećim licima. 

Mislim da imamo puno nedoumica u vezi ovog pravilnika i trebali bi da ozbiljno razgovaramo 

sa trenutnim operatorem. I da vidimo kako je njihov plan uključivanja sva sela u sistem naplate. 

Očigledni primer da nije u pitanju plaćanje. Sada treba da vidimo šta je problem sa ostalim 

selima. Mislim da ovaj pravilnik trebamo da odložimo zbog još jednog razloga, na javni skup 2 

oktobra nisu prisustvali građani, možda naši građani ne prate web stranicu opštine, tamo je bilo 

obaveštenje da će se javni skup održati. Samim tim predlažem da pozovemo predstavnike, 

predsednike svih sela naše opštine, treba da ih pozovemo i razgovaramo i čujemo njihova 

mišljenja, predloge i nađemo jedan zajednički put kako sve ovo treba prebroditi. Ne možemo da 

građanima pretimo javnim izvršiteljima a da oni o tome nemaju pojma. Jedan moj predlog je da 

se ovo odloži do naredne sednice, na primer mi smo pravilnik o subvencijama imali na dnevnom 

redu tri puta. Mislim da trebamo da razgovaramo sa građanima i kada sve stvari budu na svome 

onda da usvojimo jedan ovakav pravnik. 

Uran Halimi : Hvala, gospodine Jonuzi! Nedžmidin Sejdilar je zatražio reč. 

Nedzmidin Sejdilar : Pozdrav svima, i ja sam istog mišljenje kao što je gospodin Jonuzi rekao, 

da se ovaj pravilnik odloži za neku od narednih sednica skupštine. Ali da pre toga ispunimo 

određene uslove da bi smo ovo izglasali. Što znači da pre donošenja skupštini za glasanje ovog 

pravilnika, mišljenja sam da moramo organizovati javne debate sa predstavnicima seoskih 

odbora i da ujedno predloge koje smo mi kao delegati ovde izneli, za ovaj pravniku uvrstimo u 

sam pravilnik. Tako ćemo u jednom paketu izglasati jedan dobar pravilnik koji neće biti na štetu 

naših građana. 



10  

Sefidin Mejzini: Poštovani predsjedavajući, uvaženi prisutni, pozdrav svima! Čak i mi kao 

grupa LDK to pozdravljamo, to je Regulatorni projekat za upravljanje otpadom koji je trebalo 

da se uradi mnogo ranije. Ova naša opština zaslužuje da bude čista, poznati smo po čistom 

vazduhu i lepoti. Ali, izvinite me na izrazu, smeće je svugde. Moramo učiniti nemoguće da to 

prođe što je moguće bolje i pre. E sad, postoje neka pitanja koja treba pokrenuti i zamolio sam 

sadašnjeg direktora da nam da pojašnjenja o ovim cijenama, o prostorima, koliko je to 

dozvoljeno, odnosno minimalno. Ekonomija je na rubu kolapsa, mnoga lokalna preduzeća idu 

u stečaj, jer nemaju samo ovo, već imaju mjesečnu kiriju, imaju radnike, imaju porez na dobit 

koji plaćaju svaki mesec, svaka tri mjeseci, a sada i otpad. Ima lokala koji plaćaju 8 evra, 10 

evra, lokal nema ni 30 kvadrata. Sada moramo biti veoma oprezni, dati doprinos svima da ovo 

ispadne što efektivnije, da im ne naudimo previše. Ali, naravno, ovoj opštini je potrebno dobro 

upravljanje. Tada sam zamolio svakoga da da svoj doprinos, ali i objašnjenje sadašnjeg 

direktora, o ovom dijelu prostornih kvota, o cijeni, do kojeg mjeseca mogu mijenjati? Da damo 

neka pojašnjenja, da je to stavka za koju mi glasamo. Hvala! 

Nuhija Tairovci : Prvi predlog je bio da se u aneksu ovog pravilnika izvrši modifikacija, moram 

vam reći da je ovo modifikovana stara verzija koja je već nekoliko godina na snazi. U toj verziji 

je bilo upravo ono što imate vi u vašoj verziji pravilnika. Mi smo već povećali kvadraturu. Žao 

mi je što ovde nemam staru verziju, jer nisam mislio da će biti ovoliko rasprave. Mi smo u četiri 

ili pet stavki smanjili mnoge cene. Skinuli smo od 24 EUR na 20 EUR, skinuli smo za dijasporu 

na 15 EUR, pa smo lokale koji su bili na 20 kvadrata smanjili, tako da mislim da je ovo što se 

tiče građana veoma prilagođen pravilnik. Generalni pravilnik koji je rađen na nivou regiona, svaki 

region se ugrađivao sa modifikacija ma koje su bile u skladu sa potrebama opštine, on je imao 

drugačiju kategorizaciju. Pa kaže radionice, slastičare i ostale delatnosti, ja sam smatrao i na 

komisiji sam dao predlog da ipak zadržimo staru formu pravilnika. Bilo bi preobuhvatno. Vi ste 

ti koji ćete glasati, ali mislim da napravimo paralelu sa starim pravilnikom i videćemo da u odnosu 

na prošli pravilnik da su cene dosta smanjene. Ja se apsolutno slažem sa predlogom kolege koji 

traži da se uvrste tri nove kategorije ratnih veteran… i nemam nikakvog prigovora po tome. 

Miralem je dao predlog da se izvrši pritisak za proširenje sistema čišćenja na sva sela. To je 

zapravo najveći izazov i ovaj pravilnik u mnogome treba da pomogne tom procesu. Da izvršimo 

stimulaciju na Eko region koji za sada nema dovoljno kapaciteta i nema dovoljno niti tehničkih 

niti ljudskih resursa da u potpunosti upravlja sa celokupnom opštinom i održava sva sela. Našom 
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podrškom i podrškom vladine japanske organizacije smo u mnogome pomogli da se selo Brod 

naknadno uključi u ovom procesu. Eko region nema dovoljno tehničkih sredstava i vozila da 

uključi sva sela u ovim procesima. Ja sam juče pomenuo selo Radeša, gde svega 40% sela se čisti. 

A kod nas na listi se vodi kao selo koje su redovno održava. Šta je sa otpadom onih 60%, 

verovatno je to na nekoj crnoj deponiji. Imamo oko 100 ilegalnih deponija. To su crne tačke, gde 

ljudi izbacuju svoj otpad. Slažem se sa predlogom da se ove ilegalne deponije očiste od strane 

Eko region i da se izvrši pritisak na stanovništvo da se uđe u ove nove procese. Vezano za sredstva 

za koje je govorio Munir, ukoliko dođe do tranzicije da opština vrši naplatu i u skladu sa članom 

koji je naknadno dodat, ukoliko Ministarstvo finansija obezbedi sredstva za zapošljenje novih 

ljudi koji će upravljati ovom procedurom, ukoliko se obezbede sredstva za prvu godinu, tada 

pretpostavljam da ćemo imati ugovor sa operaterom i u skladu sa tim ugovorom ćemo naplaćivati. 

Spomenuo je građevinski otpad, vi ste ovde izglasali odluku o određenim parcelama za 

određivanje građevinskog otpada, kada dođe vreme održaćemo raspravu i odredi ćemo cenu za 

naplaćivanje građevinskog otpada. Revizija tarife svake dve godine, to je pomenuto, da ako bude 

pritisak sa državnog nivoa, ovo pojačanje na 5.5 nije došlo zato što je to volja opštine ili je zato 

insistirao Eko region. Verujte mi da nijedna opština nema cenu ispod 6.5 EUR. Imajući u vidu da 

je naša opština imala ekskluzivno pravo i da je zalaganjem predsednika ova cena smanjena od 

6.5 na 5.5. Ovo smanjenje je radi interesa građana. Mi ćemo sve vaše predloge i dopune uvrstiti 

u naš pravilnik i svakako ćete vi ponovo taj konačni dokumenata imati na glasanje. Na početku 

sam ja rekao u vezi toga, da vi trebate razmišljati i doneti odluku da li ima potrebe za dodatnim 

menjanjem tarifa. Mi smo već smanjili tarife. Mi smo već smanjili cene. Mi smo na Bord direktora 

već smanjili kvadraturu i smanjili cene koje su bile u pravilniku.  

Uran Halimi : Direktor, samo malo! Imamo i predlog  cijena koje je predložio Driton Ademi, 

koji je ovde naveo prostore i cene. Ako želite da se podsetite, rekao je da su poslovni prostori i 

prostori od 1-30 kvadrata sa boksom od 1-50 kvadrata... 

Uran Halimi : U redu. Hvala, direktore! G. Agron Gashi je tražio reč. 

Agron Gashi : Pozdrav za sve prisutne! Pozdrav predsjedavajući, pozdrav svims! Imam kratku 

vezu u vezi sa ovom temom rasprave. Koncentrisaću se direktno na divlje deponije, kojih ima 

mnogo u našoj opštini. To je priličan broj, ali u ovoj Skupštini opštine maloprije sam govorio, 

na prethodnim sastancima, da nedostaje mnogo stvari, počevši od informativnih tabli koje 

obavještavaju građane o njihovom odsustvu. Ovi znakovi nedostaju u mnogim zemljama. 
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Direkcija, Opština treba da preduzme mere da se na tim mestima, lokacijama gde ovi su ove 

deponije, postave. Zatim, još jedna važna stvar, ponekad ne možemo postati svjesni bez neke 

kazne. Smatram da bi trebao djelovati i Komunalni inspektorat da upozori ili čak napiše kaznu 

za sve one neodgovorne koji zagađuju životnu sredinu. Budući da se danas na globalnom nivou 

veliki značaj pridaje zagađenju životne sredine, onda moramo biti oprezniji i više delovati. Ovaj 

vikend sam bio na takozvanom turističkom mjestu, jezeru Brezne. Tamo vas uveravam da 

imamo posetioce iz celog Kosova. Ispred mene je stao član porodice iz Drenice, pitao me da li 

je ovo jezero. Da, rekao sam, to je to. Šta vidiš u tom jezeru, vidiš li turističko mjesto ili vidiš 

smetlište! Smeće se bacalo na sve strane, pa je čak i nekoliko kontejnera koji su bili tamo bili 

prepuni. Stoga je predsednistvo sela tražilo od gradonačelnika ne samo selo Brezne kao 

turističko mjesto, već i na drugim punktovima, kao što su Brod, Restelica i druga mjesta gdje ih 

ima u ovom dijelu naše zemlje, kao turističko mjesto, za angažovanje dodatnih radnika uz 

naplatu. Vjerujem da se, barem na mjestima gdje su posjećeni, doživljavaju kao dobra, 

pročišćena slika i ogledalo. Žao mi je što moram da kažem da je sve to bila loša slika, žao mi je 

što je video zemlju ili jezero na tom položaju, koje je jedino prirodno jezero na Kosovu, da 

možete reći balkansko. Ova opština barem zaslužuje da ima radnika, sa polovičnom ili punom 

stopom, koju plaća opština, da bude redovno angažovan. I sam sam, zajedno sa načelnikom sela, 

tri puta ove godine bio akcionar, stao sam da čistim, da sečem bilje koje za dve nedelje ponovo 

izraste. Tom mjestu je potreban angažovani radnik, koji će se pobrinuti za njihovu sječu, čišćenje 

i ujedno sakupljanje smeća, kako bismo stvorili što bolji imidž. Takođe, nedostaju nam brošure 

u vezi sa prikupljanjem novca i otpadnog alata. 500-600 kuća u smislu prikupljanja je veoma 

slabo. Nema informacija šta dalje. Onda i ove izmene sada kada ih donosimo, ove nove uredbe, 

slažem se sa zamenikom predsedavajućeg koji je rekao da su informacije nedovoljne, a više 

informacija treba dati na narednim sastancima, adekvatniji opštinski kadar, zajedno sa 

predstavnicima sela da vode debate sa građanima i dobiju informacije od onog što sledi o 

promenama u radu deponija. Više puta sam pomenuo postojeću deponiju koja postoji, smeće je 

odlagano bez pokrivača, bager nije radio i potpuno je zagadio prirodni biodiverzitet koji je štetan 

za društvo, okrug i zarazne bolesti koje mogu dobiti. Nadam se da će budućnost biti bolja, sada 

ide struja na tu deponiju, postavljaju se stubovi, i voda je dovedena gore, počinje da se oporavlja. 

Međutim, u ovoj opštini u kojoj živimo i radimo moramo još više raditi u tom pravcu da 

informišemo građane da budu malo odgovorniji u tom pravcu. Hvala. 
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Uran Halimi : Hvala, g. Gashi! predsednik je ranije zatražio reč. 

Bedžet Dželadini : Poštovani predsedavajući, potpredsedniče, poštovani poslanici, predstavnici 

OEBS-a, medija i vi ostali! Pozdravljam vas, hvala vam na učešću u ovoj Skupštini iu tekućoj 

debati o upravljanju otpadom na opštinskom nivou. Na osnovu zakona koji su na snazi u 

Republici Kosovo, kao i na osnovu činjenice da smo mi kao opština turistička destinacija i 

potrebna nam je čista životna sredina, u saradnji sa japanskom JICA i opštinama regiona Prizrena 

- Mališevo , Orahovac, Prizren i Suva Reka - ušli smo u proceduru promene načina upravljanja 

komunalnim otpadom. Mi smo posljednja opština koja je usvojila Uredbu o upravljanju otpadom. 

Ostavili smo ga sa namerom da budemo poslednji, iz razloga što se plašimo procesa prenosa 

upravljanja otpadom sa "Ekoregjioni" na Opštinu. To je zato što smo siromašna opština, sa malim 

prihodima. Međutim, zakon nas obavezuje, građani nas obavezuju da radimo da bi opština bila 

čista. Dogovorili smo se da ćemo se, kao i sve opštine Regiona, baviti izradom ove Uredbe, 

uzimajući za osnovu sve propise svih opština Regiona, a na osnovu njihovih propisa smo doneli 

uredbu koja je mnogo adekvatnije, jer imamo propuste i slabosti tih propisa, a mi smo ovu uredbu 

prilagodili uslovima naše opštine. Neke od njih su one koje je direktor spomenuo, o promjenama 

koje treba napraviti i koje mislim da biste trebali prihvatiti. Neću pominjati šta je direktor rekao, 

ali želim da pojasnim da ova Uredba reguliše upravljanje otpadom i prenosi ovlašćenja sa 

"Ekoregjioni" i sa lokalne kompanije na opštinu, gde u svim ovim člancima, ako ste pročitali, 

stoji je jasno opisano koja su ovlašćenja opštine, koja su ovlašćenja licenciranog ekonomskog 

operatera za upravljanje otpadom, koje su obaveze građana, zakonske mere itd. Vidio sam da 

ovde ima zahtjeva poslanika da se dodatak A promijeni. Komisija koju je formirao gradonačelnik 

i potom raspravljala na odboru, a nakon što je održana javna rasprava sa građanima mesec dana, 

a nakon javne rasprave ponovo održan sastanak, uneli smo neke izmene u prilog A. Mi smo 

opština sa najnižim stopama širom Kosova. Dobili smo i druge zahtjeve od "Ekoregjioni", ali smo 

u razgovoru sa načelnikom "Ekoregjioni" dogovorili da se ove naknade za našu opštinu smanje. 

Jedan od razloga je to što mi imamo svoju deponiju, dok druge opštine nemaju. Potražnja za 

domaćinstva je bila da bude najmanje 7 eura, a mi smo u dogovoru dali 5,50 eura, to uključuje 

PDV. Dodatnio građani neće biti oporezovani za PDV, ali PDV je uključen u ovu cijenu. Takođe, 

što se tiče prostora, sa kvadratima, predlog je bio od 1-20 kvadrata, mi smo dodali od 1-30 

kvadrata. Ovde smo povećali broj kvadratnih metara. Takođe, od 1-20 kvadrata cena je bila 8,50 

evra, pored povećanja kvadrata, snizili smo i cenu, napravili smo da firma koja posluje u okviru 
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ovih kvadrata ima isplatnu cenu kao domaćinstvo. 5,50 za domaćinstva, 5,50 za individualna 

preduzeća koja imaju prostor do 30 kvadrata. Onda je i za preduzeća sa prostorima od 31-50 cena 

bila drugačija, snizili smo je. I u poslovnim objektima sa većim prostorima, preko 50 kvadrata, 

cijena je bila drugačija, snizili smo je. Kontejnere nismo dirali, jer je to razumna cijena. Takođe, 

čak i ovi prostori u školama, u ustanovama, čak i čišćenju ili čišćenju grada, pranju grada, čak je 

i sa novom Uredbom iznosila 0,15 koja je na snazi 10 godina. Ostavili smo ga na 0,15, nismo ga 

povećali. Ako želite da se ova naknada poveća sa 0,15 na 0,20, kako je predložio predstavnik, mi 

ćemo je povećati, nije problem. Ali ne možemo ići ispod ovog minimuma, jer su cene veoma 

razumne, mi smo opština koja ima najniže cene na celom Kosovu. Rečeno je da ova Uredba ne 

treba da bude usvojena danas, da se odgodi,. Mi usvajamo ovu Uredbu kako zakon kaže. Zakon 

kaže da kada je komisija formirana, kada je Uredba sačinjena, kada se pojavila u upravnom 

odboru, kada je bila rasprava o njoj, kada je izašla na javnu raspravu mesec dana - to je bilo više 

od mesec dana u javnosti. rasprava - nakon održane javne rasprave i završne sjednice, i danas je 

Skupština donijela konačnu odluku. Neke primedbe dao je i zamenik predsednika Skupštine , 

pomenuo je neke članke. U svim ovim člancima je određeno kako urediti odvoz otpada čak iu 

onim selima gdje oni sada nisu povezani. Nakon usvajanja ove Uredbe, sačiniće se Opštinski plan 

za upravljanje otpadom. Ovaj Plan će izraditi licencirana kompanija koja će se baviti 

upravljanjem otpadom. Ovom Uredbom je predviđeno da ukoliko opština vidi da ovakav način 

upravljanja otpadom šteti opštini, šteti interesima građana, imamo pravo da ga ukinemo, 

povučemo i pređemo na stari oblik upravljanja otpadom. Takođe, ovom Uredbom je predviđeno 

da opština ima pravo da upravljanje otpadom prepusti privatnoj, licenciranoj kompaniji, koja će 

se baviti upravljanjem otpadom. Dakle, u ovom obliku, firma koja je sada, odnosno 

"Ekoregjioni", ako ne radi dobro, postoji mogućnost da Opština uzme pravo i da ga nekome 

ustupi. Ova Uredba se mijenja, raspisuje se tender, javni poziv. Ali mi nismo zainteresovani da 

to radimo, mi smo zainteresovani da pomognemo našim ljudima koje imamo tamo. Takođe, u 

ovoj Uredbi piše da Ministarstvo finansija, u prvoj godini vođenja ove Uredbe, mora da je podrži 

finansijskim sredstvima i kadrovski podrži, poveća broj zaposlenih. Oni sakupljači koji su 

trenutno angažovani u "Ekoregionu", ne bi trebalo da ostanu bez posla, već bi trebalo da postanu 

zaposleni u Opštini, a trebalo bi da budu i administrativno osoblje koje će se baviti izradom baze 

podataka za prikupljanje otpada. Mislim da je ovo jako dobra Uredba, koja upravlja otpadom, 

čak iu listi A cena, molio sam vas - znam da ste vi delegati i hoćete da zaštitite interese građana, 
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ali interes građana je zaštićen ovim Pravilnikom. Cijene su realne, možda čak niže nego što bi 

trebale biti. Takođe, znate da je ova Skupština donijela Odluku da ćemo u budućnosti otvoriti i 

izgraditi dvije legalne deponije za sakupljanje inertnog otpada ili otpada iz građevina. Donijeli 

smo odluku Vlade, lokacije koje nam je Vlada dodijelila su nam dodijeljene. Srećom, dao nam 

ga je bez naknade, bez plaćanja. Dakle, moramo naći sredstva i izgraditi te dvije deponije, čak će 

se ubuduće zatvoriti i divlje deponije koje se tamo nalaze i sve ovo smeće koje se baca svuda u 

našoj opštini će se skupljati, raspisaće se tender, firma biće dodijeljeno, sakupiće ovo, očistiti 

okolinu i sve će otići na ove dvije deponije. Ali, ovde u Uredbi piše dva ili više, imamo pravo da 

povećamo broj ovih deponija. Hvala! 

Uran Halimi: Hvala,! Želi li još neko razgovarati? G. Samidin Xheladini je tražio reč. 

Samidin Xheladini: Poštovani prisutni! Bio sam u dilemi zbog situacije, da građani imaju 

rezerve oko cena, poreza, jer u poslednje vreme neki građani postavljaju veoma visoke stope. Ne 

znam, nemam taj dokument pred sobom, ali njihove izjave, sada kada su istinite, ne znam. Ali sa 

ovom Uredbom i pojašnjenjima koja su dali, bio sam više gurnut, i zato što je verzija kasno stigla, 

stigla je jučer. Opet kažem, neka bude zadnji put, svi tražimo da nam dokument dođe na vreme , 

da ga analiziramo i pregledamo. Da smo dokument vratili na vreme  da ga analiziramo, možda ta 

amulija ne bi nastala. Ali sada, prema pojašnjenjima koja ste dali, sada sam za ovu verziju. Slažem 

se, jer su inkorporirane sve one brige koje vjerovatno svi imamo. Vjerovatno ima i drugih, ali oni 

se ovde zapravo nisu odrazili. Ali sa verzijom koju su nam sada dali direktor i gradonačelnik, 

mislim da su dobrodošli i dobro smo, imamo prednost što mi kao opština imamo pravo da slušamo 

operatera. Do sada nemamo pravo, odnosno Uredbom nemamo to pravo. Znam sigurno da sam 

ovo video, a operater je verovatno u pravu u vezi toga, verujem da nam se desavalo mnogo puta 

- kada je Salim Jonuzi bio predsednik - tamo je povecao cenu, mi u Skupstini nismo uradili ništa. 

Nisu nas uopšte pitali, nemaju nikakvu odgovornost da povećavaju ili upravljaju cenom, oni su 

to uradili samostalno, za cene i za tarife i za sve. Hvala! 

Uran Halimi : Hvala, gospodine Dželadini!  

Nedzmidin Sejdilar : Samidin je povukao svoj predlog da se ova tačka odloži, a ja vas 

obaveštavam da ne povlačim svoj predlog. Principijelno, mi smo dobili zadnju verziju ovog 

pravilnika i to juče po isteku radnog vremena. Ja se nisam dovoljno spremio po ovom pitanju. 

Drugo, ovde su se pomenula neka pitanja koja ne možemo sada da ad-hok da rešimo. Kao što je 

i Jonuzi rekao, potrebna je javna debata, gde će građani biti prisutni a ne kao ona zadnja javna 
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debata, gde je bio samo direktor i niko drugi više u ovoj sali. I vi ste svesni te činjenice da 

nijedan predstavnik sela niti i jedan građanin nije prisustvovao toj debati. Naša krivica i vaša 

krivica kao šefu izvršne vlasti je ta što ne može da dovuče ljude na javne debate zbog ne 

transparentnosti i zbog ne objavljivanja datuma javnih debata na jedan dobar civilizovan i 

pristupa način građanima. Stim u vezi, ja i dalje predlažem da se ovaj pravilnik odloži za narednu 

sednicu, a da se pre toga organizuje javna debata sa predstavnicima seoskih odbora i na osnovu 

tog zapisnika da vi pripremite ovaj pravilnik kako treba, i da ujedno uvrsti ove predloge 

predstavnika građana iz ove skupštine. 

Uran Halimi : Jednominutni odgovor, gospodine Dželadini. 

Samidin Xheladini: Upravo tako, gospodine Nedžmidin. I prije nego što sam govorio o 

neodgovornosti. Predstavnici sela – bila je javna rasprava – zašto nisu učestvovali. Oni su preuzeli 

odgovornost i nisu učestvovali u javnoj raspravi. Zakon ih obavezuje, od njih se očekuje da 

učestvuju u javnoj raspravi, čak i ako ne rade svoj posao kako treba. Rekli ste da je samo direktor, 

imali ste tačne podatke, ja ih nemam. Nije prošao ni dan otkako je direktor učestvovao u javnoj 

raspravi. Ovo je potpuna neodgovornost. Čak i mi kao Skupština smo pali na ispitu, da i mi 

moramo učestvovati u toj raspravi i dati svoj doprinos. Nikada nisam učestvovao, jer vjerovatno 

nisam bio ni zainteresovan ni informisan. Totalna neodgovornost, od početka, neodgovornost. 

Održali su javnu raspravu, žao mi je, ali su ispunili svoju zakonsku obavezu. Hvala ti! 

Uran Halimi : Hvala! Munir Jonuzi ima reč. 

Munir Jonuzi : Kada sam imao uvodno izlaganje, ja sam govorio o strukturi našeg stanovništva. 

Struktura našeg stanovništva koje je ostalo ovde u ovoj opštini je stara, tako da oni ne prate 

dovoljno društvene mreže i sigurno nisu znali da 02,10 imamo javni skup. Mi smo organizovali 

savete sela. Mi, naša je dužnost da ih pozivamo kada god se nešto radi u njihovu korist ili kada 

god se radi o nečemu kada treba ova skupština da donese odluku. Sutra kada neko mene ili 

predsednika neko iz sela pita, oni koji nisu u system, šta sam ja dužan ovoj opštini, 5.5, 6.5 12 

eura, na osnovu čega, zato što je tako skupština izglasala. Oni će posle nas hvatati za vrat i reći 

će kako ste vi glasali bez našeg znanja. Mi ovde treba da budemo odgovorni. Ja nisam protiv 

ovog pravilnika i red je da posle 10 godina nakon usvajanja zakona o otpadu imamo jedan 

pravilnik. Ja neću govoriti o ceni. Znate da je sve poskupelo i može da i odlaganje otpada 

poskupe. To ne bi trebalo da bude veliki problem. Problem je da li ćemo ispoštovati ovaj 

pravnika koji usvajamo. Sistem od vrata do vrata je neizvodljiv. To je možda izvodljivo za 
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Prizren, za neke druge opštine, ali u našoj opštini to nije izvodljivo. Ako mi ovde izglasamo od 

vrata do vrata, svako od nas će tražiti da mu se uzima smeće ispred vrata. Ja sam govorio o 

nekim pogodnostima, mi kao opština koje trebamo dati našim građanima, da im omogućimo 

prostor gde će kvalitetnije sakupljati smeće. Šta ćemo i kako ćemo objasniti ovim selima koji 

nisu u sistem. Doneli smo odluku, nismo ih konsultovala a oni to moraju da plate. Nije nikakva 

šteta ako se ovo odloži. Mi ćemo ako ne danas, za mesec ili dva meseca usvojiti ovaj pravilnik. 

Bitno je da je ovaj pravilnik došao do Skupštine. Ne verujem da je iko od delegata protiv ovog 

pravilnika. Mi smo ovde da uložimo amandmane. Ja sam govorio o kabastom otpada, niko mi 

ništa nije odgovorio. Tražio sam dopunu da se kabasti otpad nosi dva puta godišnje. I to da bude 

vremenski definisano. Prva nedelja Maja, zadnja nedelja Jula. Kada je koncentracija 

stanovništva najveća. To nije razlog da mi podmorano ovo usvojimo. 

Uran Halimi : Posljednja osoba koja govori je predsdenik, hajde da završimo ovu diskusiju. 

Bedžet Dželadini: O inertnom otpadu, ormarima, dušecima, jastucima i ovim kućnim stvarima 

koje se bacaju, piše više puta. Kada se napiše više puta, može i pet puta ako je organizovano, nije 

problem. Pada mi na pamet da ako jednom godišnje organizujemo, raspišemo tender, to je 

dovoljno. To ćemo uraditi kada dođu ovi ljudi iz vanjskog svijeta. Jednom godišnje raspisujemo 

tender i prikupljamo ih. Ali, ako smatramo razumnim da je potrebno dva puta godišnje, tri puta, 

radimo još dva puta, kako nam Uredba dozvoljava. Ali ako to ostavimo u Pravilniku dva puta 

godišnje, svakako treba da organizujemo njihov sastanak dva puta godišnje, a možda i nema 

potrebe. Evo problema. Kada se kaže više puta, onda se podrazumeva. Što se tiče usvajanja ove 

Uredbe, na vama je. Vi ste predstavnici naroda i svaki od vas predstavlja dio svojih birača i 

stanovništva. Ne kaže se da za sve treba izaći i pitati narod, jer su te izabrali, dali su ti glas. A 

ako odlučite da to odgodite, da pozovete građane na raspravu, onda - kao lokalna samouprava, 

mi smo striktno sprovodili zakon, kako se donosi propis, ispoštovali smo sve procedure - ako 

želite da uradim dodatne rad, onda kad neka predsedavajući Skupštine stavi vaš predlog na 

glasanje, onda treba da se odredi ko je preuzeo na sebe da zove građane, dolazi ovde na sastanak, 

debatuje sa njima. Zatim odredite određeno vreme  da se to uradi do sljedeće Skupštine. Postoji 

mogućnost da sljedeću Skupštinu sazovemo u roku od 15 dana, postoji mogućnost da je sazovemo 

ovog mjeseca. Dakle, dobro napravite plan, snimite oba predloga, ko je hitniji a kome više 

odobravaju sve promene koje je direktor pročitao. Ja sam glavni odgovoran za ovu Uredbu, za 

sve poslove koji će se raditi kasnije, odgovoran je predsjedavajući. Čak i za izradu opštinskog 
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plana za upravljanje otpadom, gradonačelnik preuzima inicijativu i debatu. Kakvu god odluku da 

donesete - ako zakasnimo čak i ako malo kasnimo nije problem - imate pravo da donesete odluku. 

Ali, ako odgađate odluku, vi kao Skupština treba da preuzmete na sebe da pozovete građane na 

javnu raspravu. Hvala ti! 

Uran Halimi : Hvala,! Imamo mnogo predlog a u vezi sa ovom tačkom dnevnog reda. Ako to 

odložimo, rekao je predsjedavajući, onda se mi kao Skupština trebamo aktivirati, učestvovati u 

javnoj raspravi, pozvati vijeća sela i na najbolji mogući način upotpuniti ovu Uredbu. Ako se 

slažete da možete napisati nešto slično - ranije su se žalili da ne dolazite redovno na sednicu. 

Moram da stavim sve predloge na glasanje. Ne, gotovo je, Nedžmidine. Ne, ja sam redom 

postavio predloge, takvi kakvi jesu, tako sam ih i postavio, i šta god odlučite, dobro je. Odnosno, 

nastavljamo sa prijedlozima. Jedan od predlog a na početku bio je Dritonov. U redu, onda 

stavljamo na glasanje predlog  g. Munira Jonuzija i bilo koga drugog ko ima predlog  da se 

odgodi. Imate li predlog ? Da, stavljamo ovo na glasanje, jer ako se odgodi, svi ovi prijedlozi 

padaju. Poštovani delegati, Nedžmidiniju dajem 20 sekundi, pojašnjenje, odnosno insistiranje. 

Molim za razumijevanje. 

Nedzmidin Sejdilar : Ja ne vidim problem u organizaciji predstavnika seoskih odbora, da ih 

dovedemo u skupštinsku sali da prisustvuju izradi ovog pravilnika. Opština kao institucija ima 

sve njihove kontakte, ona je formirala komisiju koja ih je sertifikovana. Mi imamo kontakte 

predstavnika sela. Samo treba da ih pozovemo i da zakažemo sastanak i pošaljemo šofera da ih 

uzmu ako je potrebno. 

Uran Halimi : Hvala vam puno, gospodine Sejdilar! Znam da je to za dobrobit građana, ali i 

građanin treba da bude mnogo aktivniji po pitanjima kada je to direktno povezano sa interesom 

građana. Ova Uredba, siguran sam da i ako je odgodimo, i dalje će biti ista, i ista rasprava. 

Međutim, na vama je, poštovani delegati, da to odložite ili ne. Stavljamo na glasanje. Vjerujem 

da su i ovi prijedlozi koji su bo vrlo dobri prijedlozi. Ako prođe sa promjenama savršeno je. Ovde 

je problem što su prijedlozi jako dobri. Ako odgodimo ovu tačku dnevnog reda, promjene će 

pasti. Naknada se ne smanjuje, tako da imamo porodice šehida koje nemaju koristi, ratne vojne 

invalide i borace. Odnosno, ako to odgodimo i odbijemo, moramo odbaciti sve predlog e koji su 

jako dobri. Međutim, stavljamo na glasanje. Hajde, Muniri, da vidimo šta nam govori. 

Munir Jonuzi : Ako odložimo ovaj pravilnik, to ne znači da su i ovi predlozi odloženi. Oni ostaju 

tu. Mi samo želimo da ih svrstavamo u taj pravnik. Vi pokušavate da posebno svaki od ovih 
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predloga posebno da izglasamo. To nije u redu. Imamo pravilnik, imamo predloge, možete da 

postavite pitanje, ko je za usvajanje pravilnika sa dopunama koje je predsednik odobrio, jer ima 

neke dopune koje predsednik nije odobrio. 

Uran Halimi : Treba uzeti u obzir da je gradonačelnik rekao da po ovim cijenama imamo 

problem da nastavimo. Odnosno, cijene koje su prikazane u tabeli su minimalne moguće cijene. 

Evo suštine onoga što gospodin Jonuzi govori. Međutim, stavljamo na glasanje hoće li se odgoditi 

ili ne. Sada promjene nisu pale na mene, kada dođete sa još jednom sesijom, ima još 20 promjena. 

Hajde, Hajredini! Samo jedan minut! 

Shpetim Hajredini : Ako to ne smeta vašim kolegama i rukovodstvu, kao i vama kao lideru, da 

li je moguće da napravimo pauzu od pet minuta, da se malo koordiniramo, da razgovaramo malo 

ljudskije pa onda mi ćemo doneti odluku, zar ne odgađate, zar ne, ja odlažem ili o kojim 

predlozima glasamo. Ako je moguće, da zaista nismo očekivali ove rasprave, te promjene, nismo 

ni spremni za ono što se dešava. Ako je moguće, uzimamo pet minuta, ne više. 

Uran Halimi : Poštovani delegati, nemam problema sa pauzom, ali ako je moguće, možemo 

tražimo pet minuta, dajemo pet minuta pauze. Ne moramo da izlazimo, samo mediji mogu da 

prekinu prenos na pet minuta, vratimo se i nastavimo. Onda imamo pauzu od pet minuta. Molim 

medije da prestanu sa emitovanjem! Poštovani delegati, pozivam vas da zauzmete svoja mesta 

kako bismo mogli da nastavimo sa sednicom. Nastavljamo tamo gdje smo stali. Po pravilu, prvo 

moramo izglasati ovu Uredbu onako kako nam je došla, bez izmena. Zatim nastavljamo sa 

sledećim postupcima. Moramo glasati ko je za Uredbu bez izmena, jer nam ju je servirala izvršna 

vlast. Odnosno, uz predloge direktora, kaže predsednik. Zatim pregledavamo procedure, ako se 

glasa. Ko je onda za ovu Uredbu, pošto nam ju je dostavila izvršna vlast? Ko je protiv ove Uredbe, 

koju nam ju je dostavila izvršna vlast? Uzdržanih? Nema. Sada imamo 11 glasova za, 12 glasova 

protiv. Drugim rečima, onako kako nam je ova Uredba dostavljena, nije usvojena. Sada 

nastavljamo sa predlozima. Poštovani delegati, molim! Glasovi su prebrojani. Nije da ih nisam 

dobro prebrojao, znate predsjedniče, da imate 11 glasova iza, evo 12 glasova. Sada dolazi ovo, 

glasanje. Međutim, ima 11 glasova za, 12 glasova protiv. Sada to moramo staviti na glasanje sa 

promenama. Ili, predlozi jedan po jedan, kako ih imamo. Sada ovde ima mnogo predloga. Ovako 

uopšte ne ide, jer na samom kraju je predlog da se ide dalje, da, pređemo na sledeću sednicu. 

Nismo to odlagali, ovo su sada predlozi. Ne, ne radim, smiri se i izdrži! To su prijedlozi, čovječe, 

smiri se. Nije prošlo bez izmjena, stavili smo predlog e na glasanje. On nije mrtav, još on ima 
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dušu, od nas zavisi hoćemo li ga održati u životu ili ćemo ga ostaviti u komi. Sada imamo predlog 

e jedan po jedan i moramo ih staviti na glasanje po redu. Prvi predlog  je od Dritona Ademija, 

koji je ovde smanjio cijene i povećao brojila. Znate šta su i mi smo ih zabeležili, nemojte ih više 

spominjati. Plus, zadnja cijena je povećana za 0,15 eura, čišćenje grada je smanjeno za 0,20 eura. 

Odnosno, većina njih je spustila i podigla brojila, dok je u poslednjem, imamo naknadu za 

čišćenje grada, sa 0,15 evra po kvadratu na 0,20 evra po kvadratu. Ili, Adam mi govori da ovo 

pročitam. Drugim rečima, kompletan predlog gospodina Dritona Ademija je bio da se biznisi sa 

prostorom od 1-30, kao što je to bilo ranije, poveca površina na1-50 kvadrata, a cena je bila 5,50 

evra. Drugo, druga izmena, je rekao da su bisnisi prostorom od 50, povecaju na 100 kvadrata, od 

51-100 sa cenom na 8 evra, od 10 na 8 evra. Drugi predlog je bio da preduzeća sa prostorima 

preko 101 kvadratnog metra imaju cenu od 15 na 12 evra. Zatim je tu minimalna naknada za 

javne ustanove, odnosno kontejner je u pitanju, cijena kontejnera za 1 kubni metar je sa 13 eura 

se smanji na 10 eura. Cijena kontejnera od 7 kubnih metara, od 50 eura na 40 eura. Minimalna 

naknada za škole se smanji sa 0,15 eura na 0,12 eura po kvadratu . Naknada za ostale ustanove, 

kancelarije, prostorije, policijske stanice se smanji sa 0,15 eura na 0,12 eura. Dok je minimalna 

naknada za čišćenje grada, prema kvadratu, sa 0,15 eura po kvadratu, cena je povećana na 0,20 

eura. Odnosno, samo za radove čišćenja grada imamo povećanje naknada. 

Munir Jonuzi : Možda bi bilo logičnije da stavite moj predlog o odlaganju ovog Pravilnika za 

neku narednu skupštinu, nego da razmatramo ono što je Driton predložio. Prvo da ide moj predlog 

pa onda i predlog Dritona na glasanje. 

Uran Halimi : Poštovani gospodine Jonuzi, neka građani vide kada budemo glasali o 

prijedlozima. Hajde, molim te! Gospodin Samidini nije pitao da li sam izašao, on je samo došao 

ovde. Nikad ne pitaj, samo naprijed! 

Samidin Dželadini: Izašao sam a nisam te pitao. Dobro prebrojte glasove! Zašto praviš budalu 

od nas pred našim očima? Prebrojte glasove dobro, molim! 

Uran Halimi : Molim vas, glasovi su jako dobro prebrojani. Dragi Xheladine, glasovi su 

prebrojani veoma dobro. Da, Skupština je moja, jer sam ja na čelu Skupštine. Zašto, hoćeš da ti 

dam brojeve? 

Situacija je komplikovana. Dao sam mu pet minuta, zamolio sam da se držite vremena, dao sam 

vam 15 minuta ili više, i šta da radim. Zvao sam vas da sednete na svoja mesta, kako da znam 

koga da čekam. Da li Džemilu, koja je ovde od jutra, dali i nju da čekam? Očekujem li i Jetmira 
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koji nije ovde? Ok, čekam još. Zašto, zato što vama odgovara da čekam, jeli tako. Neki su otišli 

i ne vračaju se, dali sada treba i njih da čekam? Imamo kvorum za nastavak sednice. Proces je 

postao komplikovan. Glasanje koje je obavljeno ne može se poništiti. Sigurni ste u ovo. Sad zavisi 

šta hoćemo, možemo ili postaviti Munirov predlog  da se sve to okonča, ili da nastavimo s 

prijedlozima. Ne brinite o brojevima, glasajte protiv predlog a, ostavite ih kako želite. Imali smo 

predlog  Dritona Ademija. Ko je za predlog  Dritona Adema? Ko je protiv? Uzdržanih? Imamo 

12 glasova za, 9 protiv i 3 suzdržana, predlog  gospodina Dritona Ademija je prihvaćen. Imamo 

drugi predlog , predlog  gospodina Shpetima Hajredinija, koji je tražio da se porodice šehida, 

ratnih vojnih invalida i veterana oslobode plaćanja otpada. Ko je za ovaj predlog  da se ratni 

veterani, ratni vojni invalidi i porodice palih boraca oslobode plaćanja? Ko je protiv ovog predlog 

a? Uzdržanih? Zatim imamo 12 glasova za, nula protiv i nula uzdržanih za predlog g. Shpetima 

Hajredinija. Usvojen je njegov predlog. Ako ne glasaju, oni su  prisutni... 13 je bilo na vašoj 

poziciji, ukupno 25. Da, prošlo je, nema prigovora predsedniče. I na samom kraju imamo predlog 

gospodina Jonuzija, koji je predložio da ovu Uredbu treba odložiti za narednu sednicu. To su 

predlozi koji su došli po redu, šta imam kod sebe. G. Jonuzi je sada rekao da se ova Uredba treba 

početi od početka, da se počne sa javnim raspravama i da se time izmeni. Ko je za predlog g. 

Jonuzija da se ova Uredba ponovo pokrene od početka i dođe u Skupštinu na narednim 

sjednicama? Raniji predlozi su poništeni, Pravilnik dolazi od nule, kad god da dođe. Ko je za 

predlog  g. Munira Jonuzija? Ko je protiv predloga gospodina Jonuzija? Uzdržanih? Onda 

zaključujem da sa 16 glasova za, 1 protiv i 9 uzdržanih, ovu Uredbu treba ponoviti na narednim 

sednicama. Ne, ne preuzimamo reč, idemo na pauzu i vraćamo se u 14:00. Hvala puno! 

Samidin Dželadini : Delegati, samo minut! Predsjedavajući je baš ovu tačku trebao staviti na 

glasanje, a ne da ovde mi glasovima galasamo jedni protiv drugih. 

Uran Halimi: Poštovani delegati, nastavljamo, vraćamo se da nastavimo sednicu gdje smo stali. 

Ostala nam je četvrta tačka, koliko ja znam. Imamo 9-mjesečni finansijski izvještaj za 2023. Da 

li se to odnosi na tačku četiri ili ne?  

Edin Kurt : Hvala g.predsedavajući. Ne tiče se 4 tačke a nije ni za tačku eventualno, tiče se 

predhodne tačke. Malo pre kad smo glasali predhodnu tačku, malo smo zakasnili, imali smo neke 

konsultacije oko toga kako ćemo glasati. Kad smo došli na mesta, g.Samidin Xheladini nam je 

bukvalno pretio. Meni i mojoj koleginici Ventazi. Zašto smo zakasnili, gde smo do sada, kako 

treba da glasamo, primamo platu zbog toga itd. Gospodine Xheladini, ja nisam vaš zaposlenik. 
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Vi meni ne dajete platu. Nisam ovde primljen konkursom. Ja sam delegate u ovoj skupštini. Moja 

je volja da li ću da glasam, kako ču da glasam, da li ću da dođem ili neću da dođem. Jeli tako? 

Tako je upravo kako ja pričam. Molim vas da se ovakve stvari više ne ponavljaju. Bukvalno ste 

i ton podigli na mene i moju koleginucu. Postoje svedoci za to. Tražim da se ovakve stvari ne 

dešavaju. Tražim od predsedavajućeg i zamenika predsedavajućeg da reaguju, da sankcionišu 

gospodina. Ja nisam ničiji zaposlenik. Glasaću onako kako se ja i moja partija dogovorimo. A 

ako odsustvujem sa sednice, zbog toga će mi biti oduzeta dnevnica, jeli tako? To je moje pravo. 

Ne može on meni da priča kako ću i šta ću da radim. 

Uran Halimi: Hvala, gospodine Kurt! Šta da kažem, u pravu si, imaš pravo da dođeš ili ne, kasniš 

ili ne kasniš, glasaš i  ne glasaš. To je tvoje pravo. Nadam se da se ovo neće ponoviti! Munir 

Jonuzi je tražio reč. Nalazimo se na 9-mjesečnom izvještaju. Munir ima reč, jer je potpredsjednik 

skupštine, nemoj sad preozbiljno gledati stvari. Poštovani delegate, hajde da poslušamo 

gospodina Jonuzija. 

Munir Jonuzi : Hvala gospodinu Kurtiju koji nam se ovako obratio. Tačno je da vama niko ne 

može ništa da određuje. Vi ste ovde voljom naroda, vaši birači kao i svi građani očekuju da glasate 

onako kako vi mislite da je ispravno za njih i da budete u njihovoj službi. Što se tiče termina koji 

ste upotrebili, ja bih vas zamolio da nam se i pismeno obratite pa da vidimo šta možemo mi kao 

skupština da uradimo, predsedavajući i ja. Zato što sam i ja odgovoran za vas. Gospodine 

Xheladini, ovo je već drugi put da ne dajete delegatima iz nevećinske zajednice pravo da se 

obrate, da slobodno iznesu svoje mišljenje. Ja neću da verujem u to da su to bile pretnje, jer je to 

jako teška reč. Ali ako gospodin Kurt tako kaže, mi za početak možemo samo da verujemo vašoj 

reci protiv njegove. Gospodine Kurt obratite nam se, učini ćemo sve što je u našoj moći da rešimo 

ovaj problem. 

Uran Halimi: Hvala! Radi se o postupcima koji nemaju nikakve veze sa temom o kojoj 

govorimo. Nije bilo ništa zvanično i ozbiljno, hajde da stavimo tačku na ovaj razgovor, ovu 

raspravu. Imam pravo da dam svoju reč, a vi je ne možete poreći. Ne verujem da je ovde bilo 

kome prećeno, uskraćeno pravo da govori, jer ja sam taj koji daje pravo da govori svakome kome 

je potrebno. Samo podignite ruku, nisam nikome uskratio pravo na reč. Drugim rečima, Dželadin 

nema moć da uskrati pravo govora nikome od delegata pa ne i Kurtiju, bilo kome od delegata, 

kako većinskog tako i nevećinskog. Ne sviđa mi se ta tendencija da sebe viktimiziramo, nije to u 

redu. Mislim da nema nikakve tendencije od strane gospodina Xheladinija. To je bila nekakva 
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privatna komunikacija, da se svakome od nas mo\e desiti. Dakle, bolje je ne preuveličavati stvari. 

Dajemo gospodinu Xheladiniju nekoliko minuta i nastavljamo sa sledećom tačkom. 

Samidin Dželadini: Žao mi je zbog zamenika predsedavajućeg, što bez znanja, bez argumenata, 

postaje sudija. Vi niste svedok i niste čuli moje reči. Kako znaš? Zašto mu veruješ? Možda uopšte 

nije tako. Lažno svedočite, svedočite bez argumenata i ovde me javno optužujete, a bazirate se i 

na manjine. Dakle, ova optužba vam prvo ide za vratom. Ta kleveta dolazi i odlazi i dolazi ponovo 

do vas. Klanjao si sa mnom, ti si se molio i trebao bi biti zahvalan Onome kome si kome se se 

klanjao. Dakle, vi sa predrasudama ovde javno govoriti, javno mnjenje vas sluša i veruje da je 

tako. Što se pojašnjenja tiče, glasalo se - svi smo bili prisutni i postoje video snimci - u trenutku 

kada se glasalo moj kolega Mehmet Spahiu me je pitao da je stariji i okrenuo mi se i rekao kako 

je ovo urađeno. Onda sam se okrenuo, vidio sam da su ovi drugi prisutni. Prebrojao sam glasove, 

obratio se predsedavajućem - da, prebrojao sam glasove koalicije, i pokazalo se da je prisutno 13 

ljudi - obratio sam se i vama, rekao sam da niste dobro prebrojali glasove. Kad ste rekli ne, ovi 

nisu bili prisutni, onda sam rekao da ste to učinili da sprečite da predlog prođe. Videli ste da ih 

nema, stavili ste na glasanje, niste čekali dotične osobe. I ja sam im se obratio, rekao sam im gde 

ste, oni znaju šta su rekli, neka imaju na umu, da oni dobro znaju šta sam im rekao. Neka dokažu, 

ja dajem svoj argument. Rekao sam tom dotičnom gospodinu - on je rekao da nisam bio ovde - 

rekao sam mu da treba da budeš ovde sad kad si plaćen za to, primaš platu. Istina je, istina je. To 

važi za sve, važi i za mene. To se odnosi na sve, mi smo odgovorni da budemo prisutni i glasamo 

kako želimo, to uopšte nije bila reč o glasanju. Nisam ni raspravljao, ne znam ni za šta su glasali. 

Mislio sam da imaju glasove, a nisu ni bili prisutni. Jasno je da je ovo čista kleveta. Hvala! 

Uran Halimi : Hvala! O ovom pitanju je završena diskusija. Imamo tačku eventualno, možete 

iskoristiti vreme  i tamo. Nastavljamo sa četvrtom tačkom, to je 9-mjesečni finansijski izvještaj 

za 2023. godinu. Ako neko želi da razgovara o ovoj tački? G. Nedžmidin Sejdilar je zatražio reč. 

Nedzmidin Sejdilar : Pozdrav. U vezi ovog Izveštaja imam nekoliko primedbi. Počeću sa 

stavkom 13130 troškovi putovanja u zemlji, tabela br.4, poreski obveznici imaju pravo da znaju 

gde je njihov novac potrošen. Kod 13130 troškovi putovanja u zemlji, 2022 opština je potrošila 

11.472 eura dok je 2023 potrošila 30.513, više za 265.98%, pa me interesuje gde ste to jako silno 

putovali u zemlji i gde su rezultati tih putovanja. Šta je naša opština dobila od toga. Kod 13141 

Mali troškovi, džeparac, ovde se povećao za 980%. Prošle godine je potrošeno 764 eura, ove 

godine 7.154 eura. Kome smo mi iz budžeta napunili džepove. Kod 13330 poštanski troškovi koji 
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su uvećani, od 3,247 na 11.609 eura. Ovi troškovi ne bi bili zputni da pored toga nemamo stavku 

plaćanje interneta koja je takođe uvećana, troškove telefona i komunikacije. Što znači da ste vi 

za 11,609 eura slali pisma i pošiljke. Obzirom da jedna pošiljka na Kosovu košta 2 eura, znači da 

ste vi poslali 5805 pisama. Pa se ja čudim i pitam se, da li ste zaposlili nekoga da vam liže koverte. 

Te zarfove treba spakovati. Zatim, 40,639 eura potrošenih na gorivo za vozila. Kada sve to 

podelimo sa prosečnom cenom od 1,40 po litru, rezultat je da opština Dragaš za 9 meseci prošla 

295.000 km, što znači da je opština bila do Prištine 1200 puta. Ako odbijemo subotu i nedelju, 

znači da se vaše osoblje i dalje vozi. To znači da jedni ližu koverte a drugi se voze. Za higijenski 

materijal imate 6.926 eura a nemate toalet papir. Ni u Domu zdravlja nema higijenskog materijala. 

Kako uspevate da se toliko vozite, lepite koverte i boravite u toaletu. Troškovi javnog 

informisanja su povećani za 161%. 2022-4.787 eura, ove godine 7.708 eura. Zahtevam da mi 

objasnite ove troškove. Ugovorene usluge 117.239 eura 2023 godine, đto je više od prošle godine 

za 249%. Zanima me koje su to usluge koje smo ugovor ili i gde je otišao ceo taj novac.  Kod 

13509, ostala oprema, prošle godine smo potrošili 3.717 eura, ove godine do septembra meseca 

27500.39 EUR. Što je po vašim računicama povećanje za 740%. Kakva je to ostala oprema, 

imajući u vidu da kada ja dolazim po kancelarijama opštine, vaše kancelarije izgledaju kao špajz. 

Stolovi su od perioda komunizma, gde smo onda potrošili taj novac. Korisnici subvencija, 

subvencionisali ste nevladinu organizaciju QSGF P, zanima me koja je to organizacija i čime se 

ona bavi. Demokratska omladina Gore, dva puta je na tabeli. Jednom sa 3.000 EUR a drugi put 

sa 2.000 EUR. Na bazi kog zakona ste im dali taj novac, kada su oni u prvom šestomesečju ove 

godine bili odbijeni. O tome postoji zapisnik na web sajtu opštine. Kada su oni konkurisali za 

Dan Goranaca bili su odbijeni, jer nisu ispunjavali uslove. Posle toga, u istom tom šestomesečju 

smo dobili izveštaj da ste vi njih subvencionisali sa 2.000 EUR. Kada je neko odbijen na 

konkursu, imamo žalbe, imamo zapisnike ili ako se već subvencioniše onda se to radi preko 

Komiteta za politiku i finansije, a ja od kolega nemam takvu informaciju, da su oni odobrili ovoj 

nevladinoj organizaciji 2.000 EUR. Zanima me gde je Demokratska omladina Gore potrošila ove 

2.000 EUR, onda 3.000 EUR, zanima me NVO Podrška za žene, SENSA gde je potrošila 4.000 

EUR. Ja sam za ovu nevladinu organizaciju i za taj projekat tražio najmanje pet puta finansijski 

izveštaj, jer me zanima u detalje gde je taj novac potrošen. Neću da govorim o zloupotrebi novca 

ove nevladine organizacije. Ja sam morao da insistiram da ova organizacija isplati ljude koji su 

učestvovali u ovom kvazi projektu. I nakon dobijanja novca ova organizacija nije isplatila ljude 
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kako treba. Nevladina organizacija Emkač bend, šta su oni uradili. Da li je ova nevladina 

organizacija ta ista koja kada su odbili predsednika opštine, dali mu mikrofon da drži govor. Bilo 

je raznih saopštenja za javnost po društvenim mrežama. Bilo je saopštenje da je ova nevladina 

organizacija prisvojila porodični događaji predstavljajući ga kao finansiran od strane opštine. 

Konkretno, interesuje me gde su oni potrošili ovaj novac. Postavljam pitanje kada ću ja kao 

predstavnik naroda, kao delegat, imati mogućnost da vidim njihove finansijske izveštaje. Ove 

stavke ovde meni ništa ne znače. Mene konkretno interesuje gde je svaki cent građana potrošen. 

Kapitalne investicije, vodovod, izgradnja glavnog vodovoda u Dragašu 137.000 EUR potrošenih. 

Ovde piše da ste potrošili ovu sumu novca. Ja nikakve radove nisam video. Sačekaću konačni 

izveštaj u martu mesecu pa ću i tada govoriti. I dalje insistiram da mi na ova postavljena pitanja 

date argumentovane i detaljne odgovore, ponajviše me zanima da li ste raspisali konkurs za 

nekoga da vam lepi markice. 

Uran Halimi : Hvala, gospodine Sejdilar! Da li se još neko javio o pretposljednjoj tački? Za one 

koji ne uzmu reč, nemaju pravo na repliku. U redu, direktor traži reč. 

Qamil Kolloni : Pozdrav svima! Pozdrav svima! Poštovani delegati! Posle ovakvog maratonskog 

sastanka, gde manje-više ima problema, tera me da pomislim da kada je novac u pitanju, treba 

malo da se smejemo, malo da budemo atraktivniji, jer je novac dobra stvar i možemo da 

razgovaramo mnogo izlozeno. Hvala vam puno na svim pitanjima, Nexho  drago mi je da ste 

imali hrabrosti kao delegat da iznesete pitanja za debatu. Trošeći novac koji, manje-više 

atraktivno i vrlo simpatično se obavalja, tako bih počeo ovo izlaganje, umetnički i razrađeno, 

pokazujem vam da je vrlo jednostavno, jer brojke ne dopuštaju laž. Prevoz učenika se odražava 

na interna putovanja i plaća se ovom pozicijom. Poštovani delegate, u pravu ste da Direkcija za 

finansije vrši raspodelu novca. Vi ste najviše telo i mi baziramo svako naše delovanje na osnovu 

vaših odluka. Vi znate da ste imali studijsku posetu nakon toga i od te studijske posete su i 

dnevnice od primljenih 26 eura. To je džeparac koji se plaća za vas. Troškovi prevoza 40.639,32 

eura. Poštovani delegate, vrlo sam konkretan, morate me pratiti, u troškove transporta su 

uračunati svi troškovi nastali za otvaranje puteva, da imamo memorandum o saradnji sa turskim 

KFOR-om. Ukoliko su Vam potrebne detaljnije informacije možete doći u kancelariju, za svaku 

fakturu posebno, mogu Vas obavestiti koliko su bili troškovi otvaranja ovih puteva. Što se tiče 

javnog informisanja, znate da je po prvi put na sajmu učestvovala i opština Dragaš. Pored javnih 

troškova koji su plaćeni putem informisanja, plaćeni su i neki leci koji su podijeljeni na prvom 
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sajmu. Sada smo ponovo na drugom sajmu, 19. i 20. oktobra, gde su četiri preduzeća predstavljala 

opštinu. Sada je drugi krug da učestvujemo na ovom sajmu i takođe su stvorili troškove i moraju 

biti plaćeni sa ove pozicije, za reklamiranje koje radimo za opštinu Dragaš, da bude među 

ravnopravnim opštinama na Kosovu. Poštovani delegate, ne treba nam radnik da zalepi koverte. 

Pošto ste delegat i dobro poznajete informacione tehnologije, vidite, mi imamo memorandum o 

saradnji i ugovor sa Poštom Kosova. Do sada su se fakture za porez na imovinu delile ručno, od 

sada će se distribuirati preko pošte. Svi troškovi se vrše direktno iz Prištine. Jedini pravni način 

koji se zna kada postoje pravni sporovi jeste, kada osobi račun za porez na imovinu ide po 

preporuci. Vjerujem da je u pravo vreme, ko ima priznanice za porez na imovinu, primio ih je i 

u koverti, presavijene, sa preporučenim pismom, dobio je račune za porez na imovinu. Zbog toga 

su ovi dodani troškovi, a možete videti i ugovor koji smo sklopili. Poštovani delegati, za 

subvencije imate pravo da se bavite politikom i možete dobiti političke odgovore. I Uprava za 

privredu i finansije raduje što je uspela da podeli subvencije za nejavna i javna lica. Drago nam 

je da su ove subvencije, prije nego što su podeljene prošle procedure javnog poziva, koje je 

ocijenila Komisija, njih ne vrednuje Uprava za privredu i finansije. Verovatno biste željeli da 

vam dam politički odgovor, ali ja kao direktor za privredu i finansije nemam politički odgovor, 

dajem vam proceduralni odgovor. Ako želite politički odgovor, možete ga dobiti od nadležnih 

uprava koje su ih dodelili. Na sreću, ja ne poznajem određeni broj ovih NVO koje su korisnici 

ovih subvencija. I bolje što ih ne poznajem, jer nemam sukob interesa. Ovo je važno za Direkciju 

za privredu i finansije. Vi bolje znate delatnost, pozadinu pojedinca, ovih NVO, koje svojim 

aktivnostima deluju u opštini Dragaš. Vjerujem da smo do sada zadovoljni aktivnostima koje su 

u toku. Možda ne na najbolji mogući način, ali vjerujem da su na jako dobar način do sada neke 

aktivnosti sprovedene. Što se tiče vodosnabdevanja, molim Nedžo, ja to ne shvatam previše 

ozbiljno, ovde imamo investicije u vodosnabdevanje, 31260, to je za sve investicije u 

vodosnabdevanju. Imate: Izgradnja vodovoda u selu Leštane, 13.429 evra; Izgradnja bazena u 

mestu zvanom 'Kajqovce', selo Ljbevište... 

Uran Halimi : Žao mi je, direktore! Nije se radilo o ovom vodovodu, već o glavnom vodovodu 

u Dragašu. 137 hiljada evra. 

Qamil Kolloni: Čekaj da završim! 14,953. U međuvremenu, izgradnja Centralnog vodovoda – 

Dragaš, to je Centralnog vodovod za koji smo dodijelili 500.000 eura sredstava za tri kompanije. 

Prva faza koju su završili i isplata je do sada izvršena a sada se očekuju i druge uplate, prva 
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faktura je 137.400,30 ova je, ova uplata izvršena. Za vodosnabdijevanje 15 sela. Glavni vodovoda 

– Dragaš je tako nazvan. Molim te, radi se o ovoj vodi. I, kad sakupimo sve, mi smo podelili 

kategoriju, pogledajte tamo šifru, ko ima materijal ispred. U Vodovodu imamo 31260, ovo je 

šifra. Kada saberete ove iznose, dobijamo vrednost od 165.787,76 eura. Dakle, na vrlo kolegijalan 

način, rekao sam vam na početku, drago mi je kada postavljate pitanja, jer kao delegat je dobro 

postavljati pitanja, ali kada preuzmete i ulogu suca i sudite stvari, onda potrošite više vremena 

nego što bi trebalo. Pranađi, molim te, nama ne treba – verujem da smo kao direktor ekonomije i 

finansija svaku odluku koju ste doneli mi pedantno radili na njenom izvršenju. Ovde nema 

potrebe praviti bilo kakvu polemiku. Stoga, ako sam negde zaboravio i ostavio bez odgovora, 

izvinjavam se, ali iskoristi svoje pravo... 

Uran Halimi: Još jedno pitanje, Demokratska omladina Gore je ovde na dva mesta, na jednom 

mestu su dobili 2 hiljade eura a na drugom 3 hiljade eura. 

Qamil Kolloni: Predsedavajući, ako ste me pažljivo slušali, može biti tri ili četiri puta, Direkcija 

za privredu i finansije podeljuje sredstva. Ostale direkcije prate procedure i upućuju javne pozive. 

U okviru javnih poziva, sve NVO konkurišu svojim programima. Ako komisija za ocenu daje 

pravo onima koji ispunjavaju kriterijume za dobijanje te subvencije, komisija odlučuje i mi smo 

dužni DEF- izvršiti isplatu. Dakle, mi to niti dajemo niti isključujemo. Ovo su kriterijumi koji se 

utvrđuju za dodelu subvencija, u zavisnosti od aktivnosti koje se održavaju u Opštini i u zavisnosti 

od koje direkcije. Iz tog razloga sam mogao da dajem političke odgovore, ali ne želim da budem 

upušten u političkim okolnostima i raspravama. Ovo su procedure po kojima DEF ispunjava svoje 

obaveze prema NVO. 

Uran Halimi : Hvala, direktore! Gospodin Sejdilar ima samo dva minuta da odgovori. 

Nedzmidin Sejdilar : U celom vašem govoru bazirali ste se na političke govore i sami ste nam 

dali jedan opširni politički govor. Malopre ste rekli da su sredstva povećana za javno informisanje 

iz razloga što smo imali izložbu biznismena Expo Shari, vi ste tada štampali brošure, vi ste njima 

takođe dali 13.000 EUR. Zar nisu te brošure predviđene u tih 13.000 EUR. Ja ne mogu da 

razumem opštinu da nekoj nevladinoj organizaciji da pare za projekat, pa daje i traktore, pa im 

daje traktore, pa im štampa brošure. Šta će nam onda nevladine organizacije. To ne mogu da 

shvatim. Imamo slučaj sa ovima koji su organizovali izložbu, koju sam podržao tu izložbu, uzeli 

su 13.000 EUR, a mi treba da im štampamo brošure. Onda se postavlja pitanje zašto su uzeli tih 

13.000 EUR. Imamo nevladinu organizaciju koja je uzela 186.000 eura, mi im dajemo traktore, 
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mi im punimo gorivo, a oni uzimaju novac. Ja kada postavljam pitanje ne pitam zašto ste im dali 

novac, već zašto ih ne kontrolišete. Demokratska omladina Gore je u prvom mahu bila izbačena 

iz konkurencije. U izveštaju u kojem ja imam, Demokratska omladina Gore nije ispunjavala 

uslove da uzme ni jedan cent. Posle toga kada ste subvencionisali SENSU, pojavila se 

Demokratska omladina Gore sa još 2.000 EUR, a  javnost nije o tome obaveštena. Na osnovu kog 

zakona se im dodelili ta sredstva. Ne sumnjam da ste vi svojom rukom napravili grešku, možda 

je Šef komisije napravio grešku, u to ne sumnjam, jer on uvek pravi takve greške, ljubimac 

predsednika, njegov potrčko, koji juri za predsednikom a kancelariju za zajednice čuva 

zatvorenom. U dve godine nijednom nije bio u svoju kancelariju, to narod mora da zna. Zanima 

me kako su tih 2.000 EUR dospeli u džepove nevladine organizacije. Nisu ispunili uslove. 

Komisija ih je odbila. Na kraju dobijaju 2.000 EUR, ne može da im gradonačelnik da tu sumu 

novca, niti bez procedura a niti su prošli komitet za politiku i finansije. Ostali ste mi dužni 

odgovora za onih 117.000 EUR u vezi ugovorenih usluga. Niste mi odgovorili za ostalu opremu 

oko 20.000 EUR. A što se tiče markica znači da ovi iz Prištine ližu markice. 

Qamil Kolloni : Nedžo, kada ne znaš i pitaš, normalno je da ne znaš. Osim ako ne počnete da 

mislite da znate, onda imamo mali problem. Problem je ovde Nedžo, to sam rekao, sajam se 

organizuje u Prištini. Pričali smo o troškovima, nemojte mešati subvencije sa troškovima, jer 

troškovi informisanja nemaju subvencije, ali imaju troškovi informisanja javnog mnjenja. Što se 

tiče sajma, koji je organizovalo Udruženje privrednika opštine Dragaš, u vrednosti od 13 hiljada 

evra, on je u javnoj proceduri, koji je uredno zaprimio i izveštavaju o troškovima koje stvaraju. . 

Govorio sam o troškovima koje je opština predstavljala na sajmu u Prištini, u hali „11 oktobar“, 

gde su četiri preduzeća učestvovala u ime razvoja turizma u našoj opštini. Sada će još četiri 

preduzeća dobiti lokalne proizvode. U međuvremenu, troškovi informisanja nastali tokom dva 

dana na sajmu imaju svoje troškove i mi smo ih dodali ovim troškovima. To se ogleda u 

troškovima informisanja, gdje učestvuju i mediji koji su ovde, a to su troškovi koji se odražavaju. 

Što se tiče šifre za ugovorne troškove, zaboravio sam dati, ali ću vam dati odgovor. Imamo 

angažovanje ekoloških radnika, čistača, radnika na održavanju parkova, svih radnika koji imaju 

ugovor. Imamo angažovanje lekara i angažovanje spoljnih saradnika. Dakle, ovo su sredstva  koji 

su radili i mi ih realizujemo na najbolji mogući način. Verujem da smo i za ovu, i u prethodnim 

sednicama, čak iu prvom kvartalu kada smo prezentirali ove sporazume koje moramo 

implementirati kako bismo izbjegli reviziju i pogrešnu klasifikaciju, postigli dogovor sa 
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delegatima. Stoga mi je žao što vrlo brzo zaboravljate i stavljate nas u nezavidan položaj. Kad 

postaviš pitanje, ja sam sretan, ali kad me osuđuješ i kad počneš davati političke kvalifikacije, 

onda me stavljaš u nezavidan položaj protiv kojeg me, možda ponekad, teraš protiv moje volje, 

da koristim drugačiji rečnik. 

Samidin Dželadini: Poštovani prisutni delegati! Kazaću vam samo jednu činjenicu: Ovde neko 

želi da igra ulogu cirkusa. Nismo mi tako naivni i glupi. Neophodno je pokrenuti pitanja u kojima 

postoje sumnje. Ovde želite da izađemo u javno mnijenje, u javnosti, da mi nezano ništa, javnost 

ne zna dokumenta, niko ne poseduje ta dokumenta osim nas zvaničnika. Ovde se raspravljalo o 

nacionalnoj osnovi, a potpredsednik skupštine me razočarao kada se raspravljao ne znajući za 

povod. Nedžmidin je sada napao mog direktora na nacionalnoj osnovi. Isto se ponašao kao kada 

sam rekao Nedžmidinu da lažeš. Sa dokumentom koji je bio lažan, nije bio ovaj zakonodavni 

organ. Mislim, Nedžmidini lično i ostali koji pokušavaju, jedno vam kažem: Od proglašenja 

nezavisnosti, kada je postojao UNMIK, do danas, puno se radilo i ništa se ne krade. Vredno ste 

radili evo već dve godine, a ništa se ne krade. Ponavljam jos jednom, vredno se radilo i nista se 

ne krade. Čak i ako imate dokaze oko toga ko zloupotrebljava neke stvari, svima nam je potrebno 

da znamo, predsedniku, Vladi i svima nama treba dokaz, a ne laž, ne kleveta, ne prevare. Izađite 

sa činjenicama, a ja prvi sam od onih koji dižem glas protiv sebe, brata i vlasti. Nemojte laskati, 

ombanjujete, pokušavate dezinformisati ljude. Dotični je rekao zašto niste dali subvencije 

Demokratskoj omladini Gori, sada on govori zašto ste dali subvencije njima. Ovo je licemjerje, 

licemjerje, čak sam mu rekao to. Čuo sam raspravu tada koju su vodili, zašto im niste dali 

subvencije,sada, zašto si im sad dao. Ne znam, ne razumijem. Čak i direktor finansija, dajte 

argumente kakve jesu i za šta se osećao krivim, nemojte se osećati krivim i žrtvom. Ne, 

gospodine, jer vi imate argumente i činjenice, jasno, ako oni imaju argumente neka kažu... jedva 

čekaju da nas ponize. Hvala vam puno! 

Uran Halimi : Što se tiče Izveštaja, već sam rekao da je ovo izveštaj, nije bitno da li se o njemu 

glasa ili ne. Dakle, u nedostatku kvoruma, moramo zatvoriti ovu sednicu. Po Poslovniku 

Skupštine. Hvala vam puno! 

 

Predsedavajući Skupštine 

Uran Halimi 


